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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Sökande Spidera Åke Andersson t o m §4
Kärnstyretasp David Bååw
Kärnstyretasp Adam Johansson
Kärnstyretasp Jesper Keijser
Kärnstyretasp Linnea Hallin

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Eric Carlsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Adam Johansson, Jesper Keijser och Åke Andersson adjungeras in med närvaro-
och yttranderätt.1

§4 Fyllnadsval, Spidera Åke satt i Spidera förra året och vill sitta kvar. Han skickas ut till ett breakout
room och persondiskussion tar vid.
Beslut: Att fyllnadsvälja Åke Andersson som nätmakare i Spidera.

§5 Runda bordet

§5.1 F6 Ludwig får börja. Sofia ser förskräckt ut. Ludwig berättar att F6 har haft
ET-raj samt planerat och hållit aspning. Isabella begär ordningsfråga och ber
Bemelie att inte uppmuntra till Ludwigs storhetsvansinne genom att ge honom
ordet först. Hon tar sedan ordet själv.

§5.2 DP DP har planerat inför att köra ut mat till ”typ tusen ställen” och haft aspning.

§5.3 Kärnstyret Albert har rensat en databas så att sektionsmötet ska fungera. Han har också
börjat skriva ett dokument om personuppgiftshantering, börjat göra en pre-
sentation om GDPR, skapat Ftekkonton och varit med på Kärnstyrets första
asparr.
David ska snart lägga upp ny kontoplan för Visma och skapa en preliminär
budget. Vill kommittéerna höja eller sänka sina budgetar får kassörerna höra
av sig till David.

1Som kommitté-/nämndmedlemmar har David B och Linnea redan samma rättigheter.
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Bemelie har förberett inför asparr och det första arret gick bra. Kärnstyret har
fått beröm av KO för sina aspposters och har haft en spontan teambuilding. I
måndags var det ett KU-möte där rektorn och en av vicerektorerna deltog.
Sofia har ordnat med köket och haft ett möte med, bland andra, projektledaren
där hon fick preliminära ritningar. Just nu har hon tredygnslabb.
Joseph har hämtat ut nya nycklar från Husservice, fixat med accesser och kollat
på nya sektionsattiraljer.
Sjemelie har haft givande OSA-ronder och jobbat med JämF.

§5.4 FnollK Emma har gått på boknings-MOS-möte.

§5.5 SNF SNF har mest planerat aspning och haft sitt första asparr. Ikväll har de cock-
tailparty. Det är som vanligt lite jobb med att fixa kursutvärderare nu i LV1.

§5.6 Foc Foc har fixat sin aspbudget, haft möte och planerat aspning. Gustav sitter på
jobbet och har fått betalt för att spela mobilspel hela dagen då han är utelåst
från sin dator och IT-avdelningen har möte.

§5.7 FARM FARM har haft möte med Chalmers Studentkår Rekrytering. I måndags var
det ArmU.

§5.8 Jesper Keijser Jesper har sysslat lite med kårens valberedning och ska skicka in några nomi-
neringar till FuM:s talman snart. Han tycker att det är trevligt att Ludwig får
lite utrymme; han blir väldigt överkörd i sin egna kommitté. Ludwig reserverar
sig mot Jespers uttalande. Gustav reserverar sig mot Ludwigs reservation av
principskäl. Sektionskassören reserverar sig mot Gustavs reservation.

§5.9 David Bååw David har det bra. Han hann precis träna innan mötet. Han har hållit ET-raj
med resten av F6.

§5.10 Adam Johansson Adam var på Kärnstyrets aspning igår. Han tyckte det var trevligt och tycker
att det är kul att få vara med på mötet.

§5.11 Linnea Hallin Linnea har också varit på aspning. Det var mysigt.

§6 Inforunda

§6.1 OSA-ronder OSA-ronderna handlar om psykosocial hälsa på programmen och utgår från
svaren på Studentbarometern. Punkter som lyfts klassas som högrisk (kräver
åtgärdsplan), mellanrisk (att ha i åtanke framöver) eller lågrisk.

6.1.1 TM

TM hade inga högriskpunkter. På ronden klassades dock destruktiva attityder
som en mellanriskpunkt; många studenter känner att de borde vara stressade
och att något är fel om de inte är det. Arbetsbelastningen på programmet
klassades också som mellanrisk; det är högre risk än snittet på höskolan att
TM-studenter inte klarar sina studier på nominell tid. Eftersom det kommer
en ny programplan till höst valde de att avvakta med arbetsbelastningspunkten.
På den mer positiva sidan var att punkterna om återkoppling i studierna och
rättvis bedömning klassades som goda, och att diskriminering i rekrytering
av studenter samt diskriminering och trakasserier på programmet i allmänhet
ansågs vara ovanliga.

6.1.2 F

På F:s OSA-rond såg det lite sämre ut. Tre områden klassades som högrisk:
destruktiva attityder, arbetsbelastning och om det går att vara förälder under
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studierna, något som ska vara möjligt enligt lag. Även F har en programplans-
förändring på gång, så arbetsbelastningspunkten får vänta lite även där.
Om studenterna får tillräckligt socialt stöd klassades som ett mellanriskområde;
under pandemin har en del, särskilt förstaårsstudenterna, haft svårt att hitta
ett bra gäng. Det påpekades dock att det brukar se bra ut i vanliga fall.
På den mer positiva sidan upplever sig studenterna rättvist bedömda, att de
får återkoppling, kan påverka sina studier och att studierna är givande.

§6.2 KU Rektorn och en av vicerektorerna deltog. De sa att de arbetar med olika scena-
rion inför hösten. Bemelie tyckte inte att det lät jättepositivt, men det kanske
är bäst om de är förberedda på en eventuell liknande situation även i höst.

§6.3 Köket Det mesta av planeringen är klar. Sofia ska prata med DP om hur de vill ha
kylarna och tänkte ha ett lite mer allmänt möte för att komma ut med infon till
sektionen och ta lite sista input. Chalmers Fastigheter hoppas kunna komma
igång i slutet av april, och det är lite oklart om vi kommer ha tillgång till Focus
under tiden. Under mötet frågade Sofia projektledaren om vi kommer äga den
fasta inredningen, och det trodde hon.
David vill ta ett beslut om att preliminärt godkänna ett tillägg på ytterligare
50 000 kr till kökskostnaden om det skulle behövas. Isabella yrkar på det, David
yrkar på en mer specifik formulering och Isabella jämkar sig.
Beslut: Att tillåta att programbidraget minskar med ytterligare 50 000 kr till
förmån för köket om det behövs.
Sjemelie påpekar att F-spexet har tänkt spela in föreställningar på Focus under
våren. Vi borde ha dem i åtanke om Focus stängs ner under renoveringen.

§7 Aspbudget,
Focumateriet

Gustav förtydligar att arret de har budgeterat för är något På spåretlikt. Bud-
geten bifogas nedan.
Beslut: Att godkänna Focumateriets aspbudget.

§8 Motionssvar

§8.1 Ordning på
dagordningar

Under diskussionen med talmanspresidiet om motionen (bifogad nedan) på-
pekade de att det förstås inte är bra om viktiga motioner och propositioner
behandlas sent på natten, men det är inte heller bra om man väljer in till
exempel Styret och revisorerna sent.
David tycker att det är rimligt att talmanspresidiet får göra avvägningen på
egen hand. Han yrkar på att yrka på att godkänna motionen med förändring
av attsatsen till att det relevanta sektionsmötesbeslutet ska rivas upp. Joseph
håller med David, och påpekar att mötesdeltagarna kan yrka på att ändra
dagordningen om de inte håller med presidiet.
Beslut: Att yrka på godkännande av motionen ”Sluta kräva inval innan mo-
tioner och propositioner” med ett förtydligande av attsatsen.

§8.2 Invalsflytt Bemelie har inte hunnit prata med alla funktionärer som skulle beröras av
motionen (bifogad nedan), men i samtal med talmanspresidiet nämnde de att
de överväger att skriva en omfattande motion för att förbättra sektionsmötena
i samband med att de går av i sommar. Bemelie tänker att motionen kan
bordläggas till LP1 för att se hur den passar med talmanspresidiets förslag.
Joseph tycker det vore underligt att lyfta motionen i LP1 när en stor del av
mötesdeltagarna är Nollan som inte har någon egen uppfattning av mötenas
längd. Han funderar på om man borde yrka på avslag och låta frågan behandlas
i den mer omfattande motionen om nödvändigt. David tycker en bordläggning
vore bättre eftersom ett avslag antyder att sektionen motsätter sig förslaget.
Joseph tänker att man skulle kunna avslå motionen men besluta om att tillsätta
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en arbetsgrupp där talmanspresidiet skulle kunna ingå och ge den i uppgift att
se över sektionsmötena som helhet. Innan ett sånt motionssvar skrivs borde det
dock förankras med talmanspresidiet.
Bemelie tycker att vi kan skjuta på frågan till nästa möte.

§9 Övriga frågor

§9.1 Skärtorsdagen Bemelie undrar om vi vill ha möte på skärtorsdagen nästa vecka. Sjemelie säger
att det är en röd dag och påpekar att det är omtentor veckan efter, så nästa
möte skulle bli om tre veckor i så fall. Mötet bestämmer sig för att ha möte.

§9.2 Bonsai Företaget Bonsai har varit i kontakt med Bemelie och Eric. Bemelie beskriver
tjänsten som ”en blandning mellan Facebook och LinkedIn”; det finns en social
del där man kan göra PR för evenemang och sälja biljetter digitalt, och en
frivillig del där företag kan lägga upp annonser som matchas med studenter
utefter deras profiler. Eric säger att till exempel I och K använder tjänsten
mycket året om, medan andra sektioner bara använder det under mottagningen.
Det vore nog bra att höra med dem vad de tycker om det.
F-sektionen använde Bonsai under en mottagning för några år sen, men slutade,
delvis för att det var dyrt på den tiden. Numera, när ”företagsdelen” ingår, ska
sektionen få en del av pengarna Bonsai tjänar på annonserna, vilket enligt
säljaren ska väga upp för alla kostnader associerade med biljettförsäljningen.
Det påstås också att det hela underlättar mycket för kassörer och revisorer.
David funderar över om vi förlorar pengar på att företag gör reklam via Bonsai
istället för via FARM. Eric säger att reklamen i Bonsai handlar om en mer
kontinuerlig marknadsföring än vad FARM erbjuder, så Bonsais reklam och
FARM:s reklam är annorlunda nog att inte konkurrera.
David undrar också över avgifterna vid försäljning. Bemelie tror det var någon
enstaka krona eller någon enstaka procent.
Gustav säger att Bonsai diskuterades när han satt i Kärnstyret i den form deras
tjänst var då. Det borde finnas protokoll från de diskussionerna.
Oliver funderar över datan Bonsai får om studenterna. Kan ett företag se hur
ofta man går på fester? Han påpekar också att det blir ännu en kanal bland alla
vi redan har; Facebook, Ftek, Slack och Bonsai gör det ganska splittrat. An-
gående datan säger Eric att företagen inte interagerar direkt med studenterna,
utan de köper reklam som är riktad mot en viss målgrupp. Han tillägger också
att Styret skulle kunna styra vilken reklam som riktas mot våra studenter och
ta bort sånt som inte hör hemma.
Bemelie undrar om vi är intresserade och vill kolla vidare. Det är vi.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:02!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Eric Carlsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Aspnings bud get
Focumateriet 20/21

Aspnings bud get 20/21
Datum Del tagare Bud get

Froozen side boob online 23-04 / 2021 8+10 500

Jesper Jäghagen mars 2021
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Motion om förflyttandet av invalet av memeposter samt sektionsnörd för underlättandet av
sektionsmötet lp3 Alexandru Golic

Motion om
förflyttandet av invalet av memeposter
samt sektionsnörd för underlättandet av

sektionsmötet lp3

Alexandru Golic

Bakgrund

Sektmötena LP3 är l̊anga och smärtsamma, d̊a vi väljer in ett extremt antal poster. Dessa varierar fr̊an
genuint livsviktiga poster typ spidera till totala memeposter som typ kräldjursv̊ardare och frisör. Dessa
poster gör att sektmötet blir oumbärligt l̊angt. Därför finner jag att det vore najs om invalet av dessa
flyttas till mötet LP1 där änd̊a inte s̊a mycket händer.

Utöver de absoluta memeposterna tycker jag även man kan flytta sektionsnörd till LP1, d̊a dess
huvudroll änd̊a är dragosföreläsningen för nollan som borde vara klar tills dess. Egentligen tycker jag
man kanske kan flytta flera men man vill nog inte göra för stora ändringar direkt.

Yrkande

att under avsnitt 2.4.1 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 1 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Årskursrepresentant till studienämnden.

• Baln̊agonting.

• Kräldjursv̊ardare.

• Sektionsnörd.

• Frisörer.

att under avsnitt 2.4.3 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 3 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Bilnissar

• Blodgrupp
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